
    Izveštaj o radu predstavnika KMSZTS u Zdravstvenom savetu Srbije 
 
 Od predhodne Skupstine KMSZTS , Zdravstveni savet Srbije je imao dve sednice 
održane u Skupštini Republike Srbije i veliki broj sastanaka Posebnih radnih tela ( radnih 
grupa). Predstavnik KMSZTS je član radne grupe za izmenu upisne politike i član radne 
grupe za akreditaciju programa kontinuirane edukacije. 
Javni poziv za akreditaciju programa KE je objavljen na sajtu zdravstvenog saveta, 
Službenom glasniku i u dnevnim novinama. Po ovom konkursu prijavljeno  je i ocenjeno 
2490 programa kontinuirane edukacije.Obzirom da smo prvi put prijavljivali programe 
KE i Zdravstveni Savet ih prvi put ocenjivao neki programi su pregledani i više puta, tako 
da je ovaj broj znatno veći. Napominjem i veoma važnu činjenicu da je u ovom periodu 
veliki broj kolega u prvoj godini od izdavanja licence i da nisu bili u obavezi da 
prijavljuju programe i skupljaju bodove. Radna grupa koja je radila akreditaciju programa 
imala je ukupno devet članova. Zakonom je predviñeno da tehničku i materijalnu podršku 
Zdravstvenom savetu pruža Ministarstvo zdravlja.Tehni;ka pomoć koja nam je 
obezbeñena je beznačajna, a materijalna podrška za ovaj vid rada NIJE PREDVIðENA. 
Važno je istaći da ovo nije povremeni posao i da ga svi obavljamo nakon radnog 
vremena. Sve ovo je doprinelo tome da smo (u prethodnom dogovoru sa direktorima 
Komora)  na sednici Zdravstvenog saveta odrzanoj 03.12.2009. godine (nakon vise 
neuspelih pokušaja) uspeli da postignemo saglasnost da se pri Komorama formiraju 
posebna radna tela za akreditaciju programa kontinuirane edukacije koja ce imati 7 
članova i to 2 predstavnika Zdravstvenog saveta i 5 članova Komore. Rukovodilac grupe 
je član Zdravstvenog saveta.  
Radna grupa za izmenu upisne politike je radila tokom letnjih meseci i imala zadatak da 
prikupi podatke o broju upisanih u škole zdravstvene struke i broju nezaposlenih po 
regionima i po struci sto je bilo veoma teško obzirom da su bili u toku godišnji odmori. 
Podaci su obrañeni i u zakljucke je ušla kostatacija da imamo u zemlji hiperprodukciju 
lekara , ali da je broj visoko obrazovanih medicinskih sestara nedovoljan u odnosu na 
standarde Evrope. Održani su i sastanci sa predstavnicima Ministarstva zdravlja i 
Ministarstva prosvete. Rezultat ovih razgovora doprineo je tome da je u Predlog razvoja 
zdravstvene zaštite u Srbiji od 2010-2015 ušao predlog za izradu Nacionalnog plana 
školovanja kadrova zdravstvene struke. Rezultat ove aktivnosti uz bolju koordinaciju 
planiranja izmeñu zdravstvenog sektora i sektora obrazovanja bilo bi definisanje 
petogodišnjeg nacionalnog plana školovanja kadrova zdravstvene struke. 
Članovi zdravstvenog saveta su učestvovali na većem broju okruglih stolova koje je 
održalo Ministarstvo zdravlja vezano za finansiranje sistema zdravstvene zastite u 
Srbiji,pokazatelje ekonomske odreživosti rada zdravstvenih ustanova, zdravstveno stanje 
stanovništva sa posebnim osvrtom na vulnerabilne grupe, Nacionalni zdravstveni račun. 
Takoñe smo prisustvovali na Konferenciji Srbija protiv raka na kojoj su bili prisutni i 
predsednik Srbije Boris Tadić, Ministar unutrašnjih poslova Ivica Dačić i Ministar 
zdravlja Tomica Milosavljević. 
Kao član zdravstvenog saveta prisustvovala sam i Simpozijumima , Kongresima i 
stručnim sastancima razlicitih asocijacija pri čemu sam govorila o načinu akreditacije 
programa KE i upoznavala članstvo sa zakonom i pravilnicima koji ureñuju ovo pitanje. 
Najčešće postavljena pitanja Zdravstvenom savetu upućena elektronskom poštom biće 
objavljena na sajtu Zdravstvenog saveta.  
Izveštaj o radu Zdravstvenog saveta biće dostavljen Narodnoj Skupštini (član 19 
Poslovnika o radu Zdravstvenog saveta). 
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